

Report of the Canada Lands Company (Le Vieux-Port de Montréal) Limited, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 150(1) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-11, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-797.

Report of the Canada Lands Company (Mirabel) Limited, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 150(1) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-11, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-798.

Report of the Canada Museums Construction Corporation, Inc., including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 150(1) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-11, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-799.

Regulations giving effect to a resolution of the Security Council of the United Nations concerning Iraq, pursuant to subsection 4(1) of the *United Nations Act*, Chapter U-2, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-800.

Report of the Canadian Centre on Substance Abuse, including its accounts and financial statements certified by the auditors, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to section 31(2) of the *Canadian Centre on Substance Abuse Act*, Chapter 58, Statutes of Canada, 1988.—Sessional Paper No. 342-801.

Report of the International Centre for Human Rights and Democratic Development, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 31(3) of the *International Centre for Human Rights and Democratic Development Act*, Chapter 64, Statutes of Canada, 1988.—Sessional Paper No. 342-802.

Report of the Prairie Farm Rehabilitation Administration for the fiscal year ended March 31, 1989, pursuant to section 10 of the *Prairie Farm Rehabilitation Act*, Chapter P-17, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-803.

Reports of the National Farm Products Marketing Council required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-804.

Report on operations under the *Crop Insurance Act* for the fiscal year ended March 31, 1989, pursuant to section 14 of the Act, Chapter C-48, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-805.

Rapport de la Société immobilière du Canada (Le Vieux-Port de Montréal) Limitée, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 150(1) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, chapitre F-11, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-797.

Rapport de la Société immobilière du Canada (Mirabel) limitée, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 150(1) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, chapitre F-11, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-798.

Rapport de la Société de construction des musées du Canada Inc., y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 150(1) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, chapitre F-11, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-799.

Règlement des Nations Unies sur l'Iraq, conformément au paragraphe 4(1) de la *Loi sur les Nations Unies*, chapitre U-2, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-800.

Rapport du Centre canadien de lutte contre l'alcoolisme et les toxicomanies, y compris les comptes et états financiers certifiés par les vérificateurs, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 31(2) de la *Loi sur le Centre canadien de lutte contre les toxicomanie*, chapitre 58, Lois du Canada, 1988.—Document parlementaire n° 342-801.

Rapport du Centre international des droits de la personne et du développement démocratique, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 31(3) de la *Loi sur le Centre international des droits de la personne et du développement démocratique*, chapitre 64, Lois du Canada, 1988.—Document parlementaire n° 342-802.

Rapport de l'Administration du rétablissement agricole des Prairies, pour l'exercice terminé le 31 mars 1989, conformément à l'article 10 de la *Loi sur le rétablissement agricole des Prairies*, chapitre P-17, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-803.

Rapport du Conseil national de commercialisation des produits agricoles, établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-804.

Rapport sur l'application de la *Loi sur l'assurance-récolte*, pour l'exercice terminé le 31 mars 1989, conformément à l'article 14 de la Loi, chapitre C-48, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-805.